
 

 
 
Motie ‘Echte veiligheid’ 
 
Van de Statenleden Annebeth Evertz en Anton van Haperen 
 
Ontvangen 6 juni 2014  

 

 
Provinciale Staten van Zeeland in vergadering bijeen op vrijdag 6 juni 2014  
 
Overwegende dat: 
 

 De provincie Zeeland de gevolgen van overstromingen door de eeuwen heen meer dan genoeg 
heeft ondervonden. 

 De inwoners van Zeeland aan de beveiliging tegen overstromingen anno 2014 nog altijd grote 
waarde hechten. 

 
Constaterende dat: 
 

 Het Planbureau voor de Leefomgeving de regering heeft geadviseerd om de beveiliging tegen 
overstroming in Zeeland voortaan relatief te benaderen. 

 De Minister van Infrastructuur & Milieu in haar schrijven aan de Tweede Kamer de dato 2 juni 2014 
aangeeft het eens te zijn met het advies van het Planbureau voor de Leefomgeving om het 
handelingsperspectief tijdens een overstroming te vergroten.
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 De leefomgeving van de Zeeuwen bij opvolging van dergelijke adviezen in het gedrang is. 
 
Dragen Gedeputeerde Staten op: 
 

 De regering met klem op te roepen het uitgebrachte advies van het Planbureau voor de 
Leefomgeving inzake de beveiliging tegen overstroming in Zeeland te negeren en het standpunt 
zoals 2 juni 2014 verwoord door de Minister van Infrastructuur & Milieu te herzien. 

 De andere leden van de Zeeuwse Tafel van Vijftien op te roepen eenzelfde signaal af te geven 
richting Den Haag. 

 
En gaan over tot de orde van de dag. 
 
 
 
 
 
………………….    ………………….   
 
Annebeth Evertz    Anton van Haperen 

                                                 
1
 Minister Schultz van Haegen-Maas Geesteranus: “Naar mening van het PBL zou ook moeten worden ingezet op het ter plekke zoeken 

van een veilig heenkomen bijvoorbeeld op de eerste of tweede verdieping van huizen of in hoge gebouwen in het gebied zelf. Ik ben het 
daarmee eens.” 


